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Komisia finančná         
                                                                                                              

Číslo: 6 

 

 

Materiál určený na zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Trebišove dňa: 09. 12. 2024 

 

 

 

Názov materiálu: Informatívna správa zo zasadnutia Komisie finančnej  

 

 

 

Obsah materiálu: - informatívna správa 

  

 

 

Návrh na uznesenie: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove 

 

 

berie na vedomie 

Informatívnu správu zo zasadnutia Komisie finančnej  zo dňa 22. 11. 2024. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Predkladá: Ing. Peter Duč, predseda komisie 

Spracovala: PhDr. Beáta Hippová, tajomník komisie 

 

 

 

V Trebišove 26. 11. 2024 

 

 

 

Ing. Peter Duč  v. r. 
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Komisia finančná         
                                                                                             

Informatívna správa zo zasadnutia komisie dňa 22. 11. 2024 
 

 

     Poslanci   Neposlanci 

Prítomní členovia komisie: 1. Ing. Peter Duč   1. Ing. Jozef Repovský 

    2. Miroslav Davala   2. PhDr. Andrej Bandoľa

    3. MUDr. Mária Hurčíková 

    4. Ing. Jozef Gazdag 

    

       

Neprítomní členovia komisie:      1. Ing. Jozef Cifranič 

   

       

Ostatní prítomní:                         1. PhDr. Beáta Hippová 

      

 

 

       

Priebeh rokovania: 

 

1. Otvorenie 

Rokovanie finančnej komisie otvoril predseda komisie Ing. Duč.  

 

Zmena programu: 

Do bodu Rôzne bol členom komisie predložený materiál: 

• 13 – Zriadenie centra zdieľaných služieb  

 

Za zaradenie materiálu do bodu Rôzne hlasovali členovia komisie 

nasledovne: 

 

Hlasovanie 

ZA – 6   PROTI – 0    ZDRŽAL SA – 0  

 

2. Programový rozpočet Mesta Trebišov na rok 2025 s výhľadom na roky 2026 - 

2027 

Materiál na rokovanie bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. 

Viceprimátor Ing. Duč stručne oboznámil členov finančnej komisie s predkladaným 

materiálom.  

K uvedenému bodu členovia finančnej komisie nevzniesli námietky.  

 

Finančná komisia Návrh programového rozpočtu mesta Trebišov na rok 2025 

s výhľadom na roky 2026 – 2027 prerokovala a odporúča MsZ uvedený materiál 

schváliť v predloženej podobe. 

 

ZA – 6   PROTI – 0    ZDRŽIAVAM SA – 0  
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3. Návrh VZN o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady 

Materiál na rokovanie bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. 

Viceprimátor Ing. Duč stručne oboznámil členov finančnej komisie s predkladaným 

materiálom.  

V predloženom návrhu VZN rieši mesto v postavení správcu dane čiastočné úpravy 

už zavedeného množstvového zberu komunálneho odpadu a drobného stavebného 

odpadu na území mesta, vrátane výšky poplatkov na rok 2025. 

K uvedenému bodu členovia finančnej komisie nevzniesli námietky.  

 

Finančná komisia Návrh VZN o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady prerokovala a odporúča MsZ schváliť v predloženej podobe. 

 

ZA – 6   PROTI – 0    ZDRŽIAVAM SA – 0  

 

4. Návrh VZN o miestnych daniach 

Materiál na rokovanie bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. 

Viceprimátor Ing. Duč stručne oboznámil členov finančnej komisie s predkladaným 

materiálom.  

Mesto Trebišov pristupuje k úpravám sadzieb dane z nehnuteľnosti, dane za 

ubytovanie a dane za užívanie verejného priestranstva z dôvodu zmien v legislatíve 

s dopadom na výšku príjmov z podielových daní, ako aj z dôvodu ďalších 

legislatívnych zmien. 

K uvedenému bodu členovia finančnej komisie nevzniesli námietky.  

 

Finančná komisia Návrh VZN o miestnych daniach prerokovala a odporúča MsZ 

schváliť v predloženej podobe. 

 

ZA – 5   PROTI – 0    ZDRŽIAVAM SA – 1  

 

5. Žiadosť o dlhodobý investičný úver 

Materiál na rokovanie bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. 

Viceprimátor Ing. Duč stručne oboznámil členov finančnej komisie s predkladaným 

materiálom.  

K uvedenému bodu členovia finančnej komisie nevzniesli námietky.  

 

Finančná komisia Žiadosť o dlhodobý investičný úver prerokovala a odporúča MsZ 

schváliť v predloženej podobe. 

 

ZA – 6   PROTI – 0    ZDRŽIAVAM SA – 0  

 

6. Suma finančných prostriedkov vyčlenených na dotácie športu na rok 2025 

Materiál na rokovanie bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. 

Viceprimátor Ing. Duč stručne oboznámil členov finančnej komisie s predkladaným 

materiálom.  

K uvedenému bodu členovia finančnej komisie nevzniesli námietky.  

 

 



3 

 

Finančná komisia Sumu finančných prostriedkov vyčlenených na dotácie športu na 

rok 2025 prerokovala a odporúča MsZ schváliť v predloženej podobe. 

 

ZA – 5   PROTI – 0    ZDRŽIAVAM SA – 1  

 

7. Dodatok č. 3 k VZN mesta Trebišov č. 172/2021 o poskytovaní dotácií  

Materiál na rokovanie bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. 

Viceprimátor Ing. Duč stručne oboznámil členov finančnej komisie s predkladaným 

materiálom.  

K uvedenému bodu členovia finančnej komisie nevzniesli námietky.  

 

Finančná komisia Dodatok č. 3 k VZN mesta Trebišov č. 172/2021 o poskytovaní 

dotácií prerokovala a odporúča MsZ schváliť v predloženej podobe. 

 

ZA – 6   PROTI – 0    ZDRŽIAVAM SA – 0  

 

8. Návrh VZN o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými 

odpadmi 

Materiál na rokovanie bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. 

Viceprimátor Ing. Duč stručne oboznámil členov finančnej komisie s predkladaným 

materiálom.  

K uvedenému bodu členovia finančnej komisie nevzniesli námietky.  

 

Finančná komisia Návrh VZN o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými 

stavebnými odpadmi  prerokovala a odporúča MsZ schváliť v predloženej podobe. 

 

ZA – 6   PROTI – 0    ZDRŽIAVAM SA – 0  

 

9. Nájomná zmluva Cyklotrasa – mesto Trebišov II. etapa (Slovenský pozemkový 

fond)  

Materiál na rokovanie bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. 

Viceprimátor Ing. Duč stručne oboznámil členov finančnej komisie s predkladaným 

materiálom.  

Mesto Trebišov má pripravenú projektovú dokumentáciu s názvom „Cyklotrasa – 

mesto Trebišov – II. etapa“. Nakoľko mesto Trebišov nie je vlastníkom väčšiny 

pozemkov, ktorými bude prechádzať cyklotrasa, je potrebné vysporiadať dotknuté 

pozemky pre účely stavebného konania, ako aj pre účely samotnej výstavby 

cyklotrasy a preto je potrebné uzatvoriť nájomnú zmluvu medzi vlastníkom 

pozemkov (Slovenský pozemkový fond) a mestom Trebišov. 

K uvedenému bodu členovia finančnej komisie nevzniesli námietky.  

 

Finančná komisia Nájomnú zmluvu Cyklotrasa – mesto  Trebišov II. etapa 

(Slovenský pozemkový fond) prerokovala a odporúča MsZ schváliť v predloženej 

podobe. 

 

ZA – 6   PROTI – 0    ZDRŽIAVAM SA – 0  
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10.  Zriadenie vecného bremena (Ing. Helena Čižmárová) 

Materiál na rokovanie bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. 

Viceprimátor Ing. Duč stručne oboznámil členov finančnej komisie s predkladaným 

materiálom.  

K uvedenému bodu členovia finančnej komisie nevzniesli námietky.  

 

Finančná komisia Zriadenie vecného bremena (Ing. Helena Čižmárová)  prerokovala 

a odporúča MsZ schváliť v predloženej podobe. 

 

ZA – 6   PROTI – 0    ZDRŽIAVAM SA – 0  

 

11. Krátkodobý úver na predfinancovanie projektu „Cyklotrasa – mesto Trebišov I. 

etapa“ 

Materiál na rokovanie bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. 

Viceprimátor Ing. Duč stručne oboznámil členov finančnej komisie s predkladaným 

materiálom.  

Mesto Trebišov má schválený nenávratný finančný príspevok na projekt „Cyklotrasa 

– mesto Trebišov – I. etapa“. Z dôvodu potreby predfinancovania platby mesto 

Trebišov žiada Slovenskú sporiteľňu a.s. Bratislava o poskytnutie krátkodobého 

úveru. 

K uvedenému bodu členovia finančnej komisie nevzniesli námietky.  

 

Finančná komisia Žiadosť o krátkodobý úver na predfinancovanie projektu 

„Cyklotrasa – mesto Trebišov I. etapa“ prerokovala a odporúča MsZ schváliť 

v predloženej podobe. 

 

ZA – 6   PROTI – 0    ZDRŽIAVAM SA – 0  

 

12. Použitie kapitálového príjmu z predaja bytového domu ul. Zimná 1645 

Materiál na rokovanie bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. 

Viceprimátor Ing. Duč stručne oboznámil členov finančnej komisie s predkladaným 

materiálom.  

Mesto Trebišov získalo finančné prostriedky z predaja bytového domu Ul. Zimná 

1645 v celkovej výške 297 000,- EUR. Z uvedenej sumy navrhujeme Mestskému 

zastupiteľstvu schváliť použitie sumy 81 571,69 EUR na kapitálové výdavky. 

Zostatok nevyčerpaných prostriedkov z predaja bude po skončení rozpočtového roka 

zdrojom fondu rozvoja bývania mesta Trebišov. 

K uvedenému bodu členovia finančnej komisie nevzniesli námietky.  

 

Finančná komisia Použitie kapitálového príjmu z predaja bytového domu na Ul. 

Zimná 1645 prerokovala a odporúča MsZ schváliť v predloženej podobe. 

 

ZA – 6   PROTI – 0    ZDRŽIAVAM SA – 0  
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13. Rôzne   

Zaradenie materiálu do bodu Rôzne  

Zriadenie centra zdieľaných služieb 

Viceprimátor Ing. Duč stručne oboznámil členov finančnej komisie s predkladaným 

materiálom.  

Do centra zdieľaných služieb mesto Trebišov plánuje zapojiť obce z okresu Trebišov. 

Centrum zdieľaných služieb bude poskytovať právne služby, ochranu životného 

prostredia, správu daní, smart služby. Udržateľnosť tohto projektu je 5 rokov. Na 

tento účel bude mestu Trebišov poskytnutá dotácia určená na rekonštrukciu  

deviatich kancelárií  na 5. NP, zasadačky na 4. NP a na auto s nízkou uhlíkovou 

stopou.  

K uvedenému bodu členovia finančnej komisie nevzniesli námietky.  

 

Finančná komisia Zriadenie centra zdieľaných služieb prerokovala a odporúča MsZ 

schváliť v predloženej podobe. 

 

ZA – 6   PROTI – 0    ZDRŽIAVAM SA – 0  

 

14. Diskusia  

V bode Diskusia neboli vznesené žiadne postrehy, námety ani pripomienky.  

 

15. Záver  

V závere rokovania sa predseda komisie Ing. Duč poďakoval všetkým zúčastneným 

za účasť a rokovanie ukončil.  

 

 

V Trebišove 26. 11. 2024 

 

 

Zapísala: PhDr. Beáta Hippová, tajomník komisie  

Schválil: Ing. Peter Duč, predseda komisie 


